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den har suttit i många år. Annars hotar de att dra in vägbidraget. Per tar ner den. 
Problemet med gatubelysningen i området verkar nu vara åtgärdat.  
Den trasiga lyktan nere vid bryggparkeringen är nu ersatt av en provisorisk 
armatur.  
Vi kommer att kontakta kommunen och Bjäre kraft om vilken typ av armatur som 
planeras sättas upp vid bytet av nuvarande vägbelysning. 

 
§ 9 Nyplantering häckar 
 

Inom ramen för den 5-årsplan för utvecklingen av grönområdet som vi 
eftersträvar har Florims Trädgårdstjänst som en förstå åtgärd lämnat en offert på 
plantering av häck längs med rad 9 mor BRF Paulins Trädgårdar. Han 
rekommenderade inte Lagerhägg som tidigare föreslagits p g a det torra läget vid 
asfalten och har i stället föreslagit Avenbok. Kostnaden uppgår till 46.372 kr. 
 
Styrelsen beslutade att  
Låta Florims Trädgårdstjänst anlägga en Avenbokshäck längs rad 9. 
 
Vidare har några familjer i området erbjudits sig att stå för kostnaderna för 
plantering av en Lagerhäggshäck nedanför stenbumlingarna som BRF Paulins 
Trädgårdar har placerat ut. Detta för att stenarna förfular området. Planteringen 
skulle i så fall göras av Florim i samband med planteringen av ovannämnda häck. 
Lotta har pratat med BRF:s ordförande Peter Wennström som hade vissa 
invändningar, bl a gällande var häcken skulle placeras och häckens höjd. Peter 
tyckte att detta borde hänskjutas till stämman den 28/5. Marika nämnde att BRF 
eventuellt skulle kunna tänka sig att ta bort stenarna. Viss diskussion uppkom om 
detta. Då styrelsen inom ramen för budget har ansvaret för grönområdets skötsel 
ansåg vi att detta inte är en fråga för årsmötet och vi enades om att tillåta 
planteringen under förutsättning att höjden inte överstiger den som lägenheten 
15K redan har på sin befintliga häck samt att placeringen inte inkräktar på BRF:s 
mark eller försvårar passage för gående mellan områdena.  
Kostnaden för denna plantering kommer inte att belasta Vägföreningen. 
 
Styrelsen beslutade att  
Låta Florims Trädgårdstjänst anlägga en Lagerhäggshäck i anslutning till stenarna 
vid BRF.  
 
 

§ 10 Hemsida 
 

Marika meddelade att det skulle kosta ca 2.000 kr/år att uppgradera hemsidan för 
att möjliggöra fler funktioner. Vi enades om att avvakta med detta och låta de 
nyaste filerna ligga högst upp och samla de äldre i en gemensam mapp. 




